
Zipisnica E.712024
zo zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva, ktor6 sa konalo

dia 19. septembra 2024

Pritomni z vit prezendn6listina
Overovatel' : p. BlaLej Miduda
Nrivrhov6 komisia : p. Elena Filov6 a p. Matej Gajdo5
Zapisov atel' : p. AlLbeta Mikol65ov6

Program:
l. Otvorenie zasadnutia
2. Yolba nSvrhovej komisie a overovatela ziryisnice
3. SchvSlenie programu zasadnutia
4. Kontrola plnenia uzneseni
5. Roz5irenie Uzemn6ho pl6nu obce
6. Urbanistick6 Stfdia. cestv - Hru5kov6
7. Diskusia,rdzne
8. Zixer

JEDNANIE
1. Otvorenie - zasadnutie obecn6ho zastupitellstva otvoril starosta p. Ing. Rastislav Krajdik
lClalej len ,,starosta"/, privital pritomnych a obozniimil ich s programom zasadnutia.

Skon5tatov al, Le obecn6 zastupitellstvo j e uzn65aniaschopn6.
2. Vol'ba nfvrhovej komisie a overovatel'a zdpisnice

- do n6vrhovej komisie boli navrhnuti p. Elena Fi1ov6 a p. Matej Gajdo5., za overovatel'a bol
urdeny p. BlaZej Miduda.
V5etky materiitly potrebn6 k zasadnutiu boli poslancom vopred zaslan1 elektronickou po5tou.

3. Schvrilenie programu zasadnutia

-phnstarosta oboznrlmil poslancov s programom zasadnutia. Program bol eSte doplneny o bod
: 7a/ vyhdtovanie - hody

7bl iprava rozpodtu k 31.08.2024 - rozpodtovd opatrenie d. 5
7cl povodflory pl6n obce - akfializfrcia
7dl Liadost o srihlas s pouZitim pozemku - p. Midian
7el schv6lenie menn6ho zoznamu dlenov DHZO Tuchyia

Program zasadnutia bol jednohlasne schv6leny. Za: p. Ing. Jozef Mateidka, p. Juraj Poliak, p.

Elena FilovS, p. Milan Chudy, p. BlaZej Miduda, p. Matej Gajdo5
proti: 0
zdrLaI sa:0
nepritomni : p. Jozef Poliak
4.Kontrola plnenia uzneseni - uznesenie (,. 1712024 sa plni.
S.Rozbirenie Uzemn6ho pl6nu obce - zmena Uzemn6ho pl6nu i. I - informoval p. starosta,
leby i51o o roz5irenie z d6vodu prepojenia ciest v dasti Hru5kov6.
K tomu sa vyj adril p. Chudf , ktory poznamenal, Le tnemny plin j e vellmi drah! , obec nem6 t. d.

finandn6 prostriedky a kv6li rizemn6mu pl6nu sa nebude zadllovat. TaktieZ nie je v lokalit6ch
vybudovany ani obecny vodovod., do je pre obec tieZ vellmi n6kladn6. Aj podielov6 dane sri
st6le niZ5ie, obec musi prejst' do risporn6ho reZimu. P6n starosta uviedol, Ze jeho rozSirenie by
st6lo obec cca 7 000 € a do jednania s p. Ing. Sl6mkovou ohlladom rozSirenia rizemn6ho pl6nu
vstripi na z6klade poZiadavky obecn6ho zastupitelistva, ktor6 odznelo v minulosti.
Poslanci s ponukoup. Ing. Sl6mkovej uviedli, Ze nebudri s roz5irenimizemneho pklnu srihlasit'.
K tomuto bodu bolo prijat6 nasledovn6 uznesenie :



Uznesenie obecn6ho zastupitel'stva i. 1812024 k bodu 5
a/ obecn6 zastupitefstvo berie na vedomie rozlirit IJzemny pl6n obce -zmenalJzemn6ho pl6nu
d. I
b/ obecn6 zastupitefstvo nesrihlasi s roz5irenim Uzemn6ho pkinu obce - zmena Uzemn6ho
pl6nu d. 1

za;0
proti : p. Ing. Jozef Mateidka, p. Juraj Poliak, p. Elena Filov6, p. Milan Chudy, p. Matej
Gajdo5
zdrLal sa: p. BIaLej Miduda
nepritomni : p. Jozef Poliak

6.Urbanistickf Stfdia, cesty - Hru5kov6 - informoval p. Ing. G6bel, ktory vypracov6va
urbanistickri Studiu. P6n starosta uviedol, Le t6to Stridia by sa robila hlavne kv6li posunutiu
znadky Obce Tuchyia na zadiatku obce, z ddvodu rozsiahlej bytovej vystavby. Znadkaby bola
posunutii aZ na zfklade vydandho rizemn6ho rozhodnutia pre chodnik a osvetlenie v tejto
lokalite. Ohlladom vybudovania ciest v tejto lokalite e5te p. starosta oslovi firmu, ktord m6
zinjem stavat' dvojdomy atiel, obdanov, ktori tu maju pozemky, na ktor.-ich by sa mohol
vybudovat'prepojenie ciest. Informricie pod6 na budricom zasadnutf obecn6ho zastupitelistva.
7.Diskusia,, rdzne
7al *ryfitovanie - hody - p. starosta informoval poslancov o prijmoch a vydavkoch, ktor6
vypracovala p. Giiborov6.
Prijmy predstavovali spolu : distf prijem :7 220 €

zrozpodtu obce : 2 000 €
z TSK : I 000 € /pozn.Trend.samospr6vny kraj/

Wdavkv :

r0 220 €
t2 9t2,t0 c

PinBlalej Miduda poznamenal, Ze do budricnosti by bolo dobrd dohodnrit' sa, di bude t6to akcia
s pevnym vstupnym.
7bl fiprava rozpoitu k 31.08.2024 - rozpoitov6 opatrenie i. 5 - riprava bola zaslanSv5etkym
poslancom vopred. Ide o schv5lenie finandnych prostriedkov zrezewn5ho fondu, ktor6 majri
byt' pouZit6 na dve investidn6 akcie. Jednri sa o ihrisko - vybudovanie bet6novej plochy na
vybudovanie detsk6ho ihriska so spoluridast'ou obce cca I 000 € a druhri akcia je vyplatenie
finandnych prostriedkov na projekty na rekon5trukciu zhkladnej Skoly cca 5 000 €. Pan starosta
informoval,Lena detsk6 ihrisko dostane obec finandn6 prostriedky zMAS Vr5atec vo vy5ke
cca 10 000 €. Poslanci uviedli, Leby bolo dobr6 urobit' predbeZnri kalkul6ciu, na do konkr6tne
budri prostriedky pouZit6. P6n starosta uviedol, Ze jednotliv6 poloZky sri v projekte a prvky
detsk6ho ihriska sri uveden6 v cenovej ponuke. V5etko aIe z|leLi od finandnlich prostriedkov
obce apodliatoho, akobudrivyhlasovanfvyzvy,alebo odpodielovychdani. Poslanci s fpravou
rozpodtu jednohlasne srihlasili. K tomuto bodu bolo prijat6 nasledovn6 uznesenie:
Uznesenie obecn6ho zastupitel'stva i. 1912024 k bodu 7 b/
alobecnd zastupitelistvo berie na vedomie ripravu rozpodtu k 31.08.2024 -rozpoltovd opatrenie
d.5
b/ obecn6 zastupiteL'stvo schvalluje fpravu rozpodtu k 31.08.2024 -rozpodtov6 opatrenie d. 5
c/ obecn6 zastupitelistvo uklad6 riadit' sa v zmysle schv6len6ho rozpodtu
za'.p. Ing. Jozef Mateidka, p. Juraj Poliak, p. ElenaFilovii, p. Milan Chudy, p.BlaLej Miduda,
p. Matej GajdoS
proti : 0
zdrlaI sa;0
nepritomni : p. Jozef Poliak



7cl Povodiovy pl6n obce - aktualIzhcia -p. AlLbeta Mikol65ov6 - informovala, Le

z Okresn6ho riradu Ilava priSla poLiadavkana aktualiz6ciu Povodiov6ho plSnu Obce Tuchyf,a.
To znamenii, okrem in6ho, aktualizovat' L,rizovy Strib obce , nakoliko sa tam menil zflst'tpca
starostu a aj poslanec obecn6ho zastupitelistva, ktorym boli n6sledne vyhotovend k podpisu
menovacie dekr6ty di uZ ako dlena krizov6ho 5t6bu, vydajne odbernych opr6vneni, alebo dlena

evakuadnej komisie. Taktiel. sa menila okresn6 povodiovri komisia ,I<rizovy Strib Okresn6ho
riradu Ilava, technicky 5t6b, koordinadn6 stredisko atd'. Aktualizovany povodf,ovy pl6nzasiela
obec na Okresny urad, odbor krizov6ho riadenia do Ilavy.
7d,l Liadost' o sfhlas s pouZitim pozemku - p. Miiian - Liadost' bola zaslanh v5etkym
poslancom elektroniky. P6n starosta uviedol, Le by bolo dobrd vytvorit' dohodu - zmluvu na

obdobie I roka, kde by boli uvedend presn6 podmienky, napriklad ak by nebola dodrlanh
lehota, zakaldy deri omeskania by boli vyruben6 finandnd prostriedky vo vy5ke 10€. Dohodu
: zmluvu by podpisali aj poslanci stavebnej komisie, p. Blalej Miduda a p. Juraj Poliak.
Poslanci s uvedenym nSvrhom srihlasili.
7el schvrilenie mennfiho zoznamu ilenov DHZO Tuchyia - p. Juraj poliak poliadal
poslancov, Ze je potrebn6 schv6lit' menny zoznam dlenov DHZO Tuchyf,a, zaradenych do

z6sahovdho druZstva. Poslanci jednohlasne srihlasili. K tomuto bodu bolo prijatl nasledovn6
uznesenie :

Uznesenie obecn6ho zastupitel'stva i. 2012024 k bodu 7el
a/ obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie menny zoznam dlenov DHZO Tuchyia zaradenych
do z6sahov6ho druZstva. elenovia sf nasledovni : p. Matej Gajdo5, p. Tom65 Poliak, p. Juraj
Poliak,p. Patrik Poliak, p. Jozef Poliak, p. Jozef Miko165, p. Patrik MikoLiS, p. Adam Mikol65,
p. Miroslav MikoLlS, p. Tom65 Adamovic, p. Marek Budiad, p. Jaroslav Gajdo5, p. MUDr.
Jaroslav GajdoS, p. Anton Gajdo5, p. Dominik Gajdo5, p. Jozef Filo, p. Jakub Flori5, p. Milan
JaSrirek, p. Radoslav Ja5rirek, p. Iiubo5 Hrehu5, p. Juraj Hrehu5, p. Peter HrehuS, p. Slavomfr
Hrehu5, p. Anton Srikala, p. Richard Turdek
za: p. Ing. Jozef Mateidka, p. Juraj Poliak, p. Elena Filovii, p. Milan Chudy, p. BlaZej Miduda,
p. Matej GajdoS
proti :0
zdrLal sa 0
nepritomnf : p. Jozef Poliak
p. Veronika Hlf5kovf - spytala sa na oddychovri plochu na ihrisku, di je vhodn6 vybudovat'
detsk6 ihrisko - pieskovisko, detsk6 prvky.... vedlla priestorov, ktor6 shiZia pri Sportovych
aktivit6ch napriklad na predaj alkoholu, cigariet ....P6n starosta poznamenal, Ze Sportov6
aktivity sri iba podas nedele ato 2 hodiny po dobu trvania futbalovych z6pasov.
p. Tom65 Poliak aZtzana Poliakovrl - spytali sa, v akom stave je moment6lne miestna
matersk6 Skola. P6n starosta uviedol, Le vyzvy, ktor6 doteraz boli vyhlisen6 a obec mala
ryhotoven6 projektov6 dokument6cie nepreSli, dak6 sa na d'alSiu vhodnir vyzvu. ISlo by
o celkovri rekon5trukciu materskej Skoly s roz5irenfm tried a novou velkou kuchyriou.
Dalej sa p. Tom65 Poliak spltal, predo tti"3. v kuchyni umyvadka riadku, nakolli<o jeho mama
tu pracuje a v5etok riad umliva rudne zohnut| nad umyvadlom. Pani Zuzana Poliakov6
navrhovala, aby sa zvy5ilo stravn6 pre stravnikov a ztychpeiazi by sa dasom mohla zakipit
spominan6 um;ivadka riadu. P6n starosta na to reagoval, Le zrozlirenim kuchyne sa podita
atiel. aj so zakripenim umyvadky riadu a inych, modernych pristrojov potrebnych v kuchyni.
Dalej sa p. Poliakov6 spl.tala na telocvidiu v zilkladnej Skole, p. starosta odpovedal, le
proti5mykovri podlahu vhodnri na cvidenie mri trieda vllavo, kde sa konajri vol'by, s budovanim
telocvidne sa zatial neuvaZuje. Ziaci chodia moment6lne cvidit' v riimci dvojhodinoviek
telesnej vychovy do budovy kultrirneho domu.
p. Gabriela Janikovd -poznarrenala, Le podas zastupovania v materskej Skole zistila, Ze cesto
pre v5etkych stravnikov sa miesi rudne, do je pri vellkom podte vellmi n6rodn6.



Dalej podotkla, ie ulidka, ktor6 je pri jej rodinnom dome je pi daidi pln6 blata a nedistoty, bolo
by dobr6 napriklad naviest'kamei, prfpadne fr6zovinu.
p. Matej Gajdo5 - informoval sa ohlladom vystavby rodinych domov na homom konci oproti
(,.s. 293. Piin starosta objasnil, Ze sa jedn6 o diernu stavbu, na ktoru bol uZ zaslarry Stritny
stavebny dohllad so stretnutim na mieste stavby v 7012024. Prln Matej Gajdo5 poLadoval, aby
v stavebnom povoleni pre tieto stavby bola uvedend skutodnost', Ze sa nachddzajri vedlia
polinohospod6rskeho druZstva. P6n starosta prisliribil, Ze uveden6 prejedn6 so stavebnlnn
uradom.
Dalej sa spytal, kto bude budrici rok robit'fa5iangy. Piin starosta navrhol DHZ Tuchyia.
p. Elena Filovi - navrhovala, aby na kriLovatke bola znadka STOP, nakollko sri tam dast6
dopravn6 nehody. P5n starosta prisliribil, Le zalle na Dopravnf inSpektoriit Trendin Ziadost'
a zisti informricie.
p. Ing. Jozef Mateiika - spltal sa, di by bolo moZn6 vybavit' zlavu do welness Vr5atec,
nakol'ko sa aj viaceri obdania zlavy doZadujri. P6n starosta prisliribil, Ze bude komunikovat'
s vedenim hotela na VrSatci.
p. Franti5ekBalffti, p. Milan Bal6Li- informovali sa ohlladom roz5irenia Uzemn6ho pkinu
Tuchyia a tieZ urbanistickej Stridie v dasti obce HruSkov6, akfm sp6sobom sa tieto veci
posrivajri. Piin starosta im vysvetlil, Ze z d6vodu chfbajricich finandnych prostriedkov sa
uzemny pl6n roz5irovat' nebude a ohlladom ciest v dasti obce Hru5kov6 bude jednat'
s vlastnfkmi pozemkov.
p. starosta - informoval o ekonomickej verzii bytu v zfukladnej Skole, hygiena z PovaZskej
Bystrice dala vyjadrenie apresnymi podmienkami. Byt by sa najsk6r vypratal, urobila by sa
brrgdda s rodidmi Ziakov a n6sledne sa vymaliuje, urobi sa elektrika. Poslanci liadalik projektu
,,Zvyienie kapacity Zdkladnej Skoly" celkovy rozpodet
- d'alej poLiadal poslancov, aby si preditali kroniku, ktor6 im bola zaslan| atryjadrili sa k nej
na d'alSom zasadani obecndho zastupitefstva.
Dalej sa spytal, ako presetrili dlenovia komisie na ochranu verejndho poriadku st'aZnost'p.
eervenrika - vykopovd prdce bez srihlasu majitel'a susedn6ho pozemku abez stavebn6ho
povolenia. Malo by vraj fst' o podnikanie, chov nosnic. Pan Juraj Poliak sa vyjadril, Ze
komunikoval s majiteliom pozemku a p6jde iba o drobnri stavbu, kde si chce uskladiovat'
fradu, zemiaky....Musf v5ak podat'na stavebny fuad Ziadost'o drobnri stavbu.
-p6n starosta d'alej informoval, Lebola zmaterskej Skoly odobrat6 opakovan6 vzorka vody,
nakollko bolo zisten6, Ze vodu je potrebn6 pred konzum6ciou prevarit'. Vlisledky budri znrime
d'alSi tfdei. Podotkol, Ze vodu je potrebn6 nachl6rovat'.

S.Zfver - p. starosta pod akoval vSetkym zaudast na zasadnutf obecirdho zastupitel'stva
a zasadnutie ukondil.
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